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Høstmøte 2019 
Agenda

• Presentasjon av LK
• Status så langt

– Miljøsamlinger 13-16
– Junior/Senior
– Team Veidekke Innlandet

• Sesongopplegg 2019/2020
– Terminlisten/Cuper/KM
– Uttak stafetter
– Støtteapperat og fellesopplegg nasjonale renn

• Sammarbeidsavtale med Hamar SK
• Avtale om slip
• Junior
• Senior
• HL

• Saker til diskusjon på LK NSF høstmøte – Kostnadsreduserende tiltak



Agenda fortsetter

• Oppfølging vårmøte -Diskusjon/Workshop rekrutering
– Mål setting:

• Rekrutering av flere unge
• Hindre frafall
• Støtte toppsatsing

– Innledning Ingunn Fossmellem

• Momenter/tiltak som kom frem på vårmøte:
– Utdanningstiltak NSF`s trenerløype
– Grasrottrener kurs. 
– Konkurranse med andre idretter, for tidlig valg for utøver. Kan vi i krets og klubb 

gjøre noe med dette?
– God Info til foreldre (foreldreguide)
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